
Z pohľadu poslanca OZ 

Rád by som v krátkosti zbilancoval rok 2023 z môjho pohľadu, funkcie poslanca Obecného 

zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice. Ihneď po voľbách sme sa všetci poslanci dohodli na zriadení 

nového poradného orgánu s názvom Pracovná skupina, ktorá nahradila niektoré obecné komisie. Táto 

zmena bola veľmi zásadná a krok správnym smerom. Pre vysvetlenie - v obecnej komisii boli poslanci v 

rôznych komisiách  v počte dvaja až traja poslanci a dvaja až traja občania, záležalo, o akú komisiu sa 

jednalo. Záver z jednotlivých komisií, ktoré mali odporúčací charakter, predložil predseda určenej 

komisie krátkym zápisom na obecnom zastupiteľstve. Na obecnom zastupiteľstve sa viackrát viedla 

rozprava o pojednávanej záležitosti. Riešili sa taktiež otázky k problematike od ostatných poslancov, 

ktorí neboli o danej záležitosti dostatočne informovaní a o predmetnej problematike sa dozvedeli až na 

obecnom zastupiteľstve. Nakoľko nemali všetky informácie o danej problematike ako tí, čo boli v 

určenej komisii, často sa stávalo, že sa prerokovávaná záležitosť opätovne vrátila na komisiu a takto sa 

to dialo pri niektorých prípadoch aj niekoľkokrát. Bežný občan si následne z týchto komisií prečítal iba 

pár riadkov, z ktorých nebolo vôbec jasné, čo sa   riešilo a prečo sa prerokovávaná problematika na 

obecnom zastupiteľstve stále odkladala. Komisie sa nám zdali málo flexibilné, a tak nastala potreba 

vyskúšať iný, novší a transparentnejší systém. Komisiami sa riešenia určených problematík často 

predlžovali, ostatní občania boli veľmi málo informovaní, o čom sa komisie bavia a o čom rokujú. Z 

tohoto dôvodu sme podľa §11 odsek 4 písmeno n) zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení zaviedli 

nový systém schvaľovania, ktorý nahradil niektoré komisie, Pracovnú skupinu. Toto rozhodnutie bolo 

odsúhlasené všetkými poslancami OZ (Uznesenie 102/IX, 20.02.2023, bod č. 10). V Pracovnej skupine 

(ktorá trvá niekoľko hodín) pojednávanú problematiku konzultujeme všetci poslanci a podľa jej 

zamerania sú vyzvaní k diskusii odborníci, spolky, dotknuté osoby a iní, ktorých sa prerokovávaná 

problematika týka. Dohodneme sa všetci spolu na riešení ešte pred zasadnutím obecného zastupiteľstva, 

aby sme sa vyhli zdĺhavému procesu schvaľovania, dohadovania a dali jasné, rýchle a včasné stanovisko 

k ďalšiemu riešeniu. Z pracovného stretnutia je vyhotovený zápis, ktorý je zverejnený na webovej 

stránke obce. Zápis je k dispozícii všetkým občanom, a tak majú možnosť si v krátkosti prečítať, čo sa 

na danom pracovnom stretnutí riešilo.  

Po voľbách sme sa približne 6 mesiacov zaoberali zmenou územného plánu, napr. kadiaľ budú viesť 

inžinierske siete pre potreby obytnej časti Krátke pole. Bolo to náročné, pretože nás čakalo veľa 

materiálov na preštudovanie, ako aj rôzne vyjadrenia jednotlivých úradov. Vďaka schváleniu zmeny 

územného plánu obce Jaslovské Bohunice č. 06/2017 získali inžinierske siete aj majitelia pozemkov, 

ktorí bezodplatne dali k dispozícii časť svojho pozemku pre potreby realizácie tzv. obchvatu.  

Ďalšiu výhodu  prinieslo schválenie pre už súčasných občanov Šidúnkov, bývajúcich na konci tejto 

ulici. Schválením územného plánu sa zokruhujú jednotlivé siete (Uznesenie 157/IX, Uznesenie 158/IX, 

Uznesenie 159/IX, dňa 19.06.2023, bod č. 11 ). Teraz už nič nebráni tomu, aby po dokončení realizácie 

sietí majitelia pozemkov na Krátkom poli mohli začať stavať. A tak i obyvatelia Šidúnkov môžu mať 

konečne krajšiu ulicu s chodníkmi, ako si zaslúžia všetci obyvatelia v obci.  

Ďalšia budova, ktorá musela byť riešená, bola budova CHVB pre potreby obecného úradu. Z môjho 

pohľadu má táto budova výborné umiestnenie - je priamo na námestí obce s ľahkou dostupnosťou 

viacerých parkovacích miest. O túto budovu mali záujem aj rôzne právnické osoby, ktoré by ju mohli 

využívať na rôzne účely, napríklad ubytovňa, herňa alebo iné zariadenie, nad ktorými by obec nemala 

žiadnu kontrolu.  

Po presťahovaní administratívy obecného úradu bude následne v riešení rekonštrukcia pôvodnej budovy 

obecného úradu na účelové priestory materskej školy. Táto budova je v tesnej blízkosti terajšej 

materskej školy, čo je veľkou výhodou aj pre bezpečnosť detí. Uspokoja sa momentálne požiadavky 



rodičov detí v predškolskom veku, a tak sa zvýši kapacita umiestnených detí, keďže v nasledujúcom 

školskom roku bude nutné prijať všetky deti od veku 4 rokov. Touto problematikou sme sa museli ako 

nové obecné zastupiteľstvo opätovne zaoberať, pretože sa v predchádzajúcich rokoch tento problém 

stále odsúval bez riešenia. Väčšina súčasných poslancov súhlasila s prerobením vtedajšieho obecného 

úradu na škôlku. Na pracovnom stretnutí bolo dohodnuté, že využijeme dotáciu z ministerstva školstva s 

cieľom zníženia nákladov pre obec. Rekonštrukcia budovy môže začať až po schválení dotácie. Tejto 

situácii sme sa mohli vyhnúť, ak by sa už pri prvej rekonštrukcii škôlky pristúpilo k väčšiemu rozšíreniu 

priestorov s ohľadom na predpokladaný rast populácie v obci.  

Ďalšia nekonečná stavba je hasičská zbrojnica. Na tejto stavbe sa postupne odstraňuje zateplenie, 

pretože nebol  dodržaný postup, pri montáži bola použitá príklepová vŕtačka, čím došlo k poškodeniu 

stien. Chýbajúce strešné oplechovanie atiky a nedokončená strecha spôsobovali zatekanie a vlhkosť na 

stenách, a tak sa muselo pristúpiť k procesu vysušovania. Po realizácii tohto procesu sa mohlo s prácami 

pokračovať.  

Poslanci sa aktívne zúčastňovali kontrolných dní k rôznym plánovaným stavbám a projektom, napr. k 

projektu materskej školy, budovy CHVB, plánovania projektu 1. etapy Kopaníc, k rekonštrukcii 

posilňovne a príslušného sociálno-hygienického zázemia budovy.  

V posilňovni sme iniciovali postupné dopĺňanie a obmieňanie nového vybavenia. Diskutovalo sa aj s 

obyvateľmi Novej a Orechovej ulice v rámci problematiky výmeny vodovodného potrubia, elektrického 

vedenia a chodníkov. Dokončil a skolaudoval sa vstup do športového areálu spolu s bufetom a 

hygienickým zariadením, ukončila sa časť multifunkčného ihriska, ktoré už naplno využívala aj 

základná škola v rámci hodín telesnej výchovy.  

V základnej škole sa dokončil altánok na dvore a je pripravený pre aktívne využitie deťmi základnej 

školy a školského klubu.  

Z dôvodu nesúhlasného stanoviska Správy a údržby ciest trnavského samosprávneho kraja je potrebné 

prerobiť PD, aby sme mohli pristúpiť k rekonštrukcii  časti obce Jaslovce. Na tejto rekonštrukcii nám 

veľmi záleží, ale bez potrebných povolení od príslušných úradov rekonštrukcia nemôže začať.  

Plánov k zveľadeniu obce je veľa a v článku uvádzam len malé zhrnutie roku 2023. Prioritou obce a 

obecného zastupiteľstva je realizácia nedokončenej infraštruktúry, chýbajúcej kanalizácie, chodníkov, 

rekonštrukcie a dostavania budov ako aj rekonštrukcia celej časti Jaslovce a novej časti materskej školy. 

Nie je toho málo, všetko vyžaduje finančné plánovanie a postupnosť, ako napr. vyjadrovanie organizácií 

a orgánov, ktoré, bohužiaľ, nevieme ovplyvniť.   

Text: Michal Cisár 

Uvedené uznesenia ako aj jednotlivé hlasovania poslancov na obecnom zastupiteľstve nájdete na: 

www.digitalnemesto.sk 

https://jaslovske-bohunice.digitalnemesto.sk/zastupitelstvo/#obec-jaslovske-bohunice/sk/view-zastupitel

stvo-zasadnutia/2022-2026 

Zápis s pracovného stretnutia na webe obce: 

https://www.jaslovske-bohunice.sk/ 

https://www.jaslovske-bohunice.sk/samosprava/obecne-zastupitelstvo/pracovna-skupina/ 
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